

主日学家庭反馈单

耶稣的神迹

第5课

耶稣在水面上行走

写给父母：

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含“牢记神的话语”，一个亲子活动，还有一个简短的祷告。参与以上内容，并和孩子交流，对您和孩子都会非常有益。

所学内容：



今天，孩子们学习了耶稣在水面上行走的故事。孩子们看到，在人生的风暴中，我们并不总是那么容易认出主的同在；然而，当我们呼求帮助时，耶稣始终与我们同在，愿意伸手拯救我们。我们中没有人被要求在水面上行走，但人生中一定会有信心被考验的时候。生活并不总是轻松的，我们需要让对神的信心在艰难的时刻托住我们，使我们不至下沉。如果我们像今天故事中的彼得一样，足够信靠耶稣，愿意走出自己的船、走出舒适区，我们还能做出哪些令人惊喜的事呢？（经文：马太福音 14:22-33）

牢记神的话语：



“人非有信，就不能得神的喜悦；因为到神面前来的人，必须信有神，且信他赏赐那寻求他的人。”希伯来书 11:6

在这一周中，和孩子多一起练习几次这节经文。这不仅能帮助他们记住经文，也能加深他们对课堂所学内容的理解。



亲子活动建议：

向孩子解释，尝试新任务、走出舒适区并不总是容易的，但这样做能帮助我们成长和成熟。帮助孩子承担一个能在身体上、属灵上，或两方面都带来挑战的小项目。在整个过程中一起祷告，求主赐下完成任务所需的力量。即使项目没有完全完成，也依然是有益的；正如彼得在水面上行走的尝试虽然没有成功，但他学会了可以信靠神。



每日祷告：

亲爱的主，虽然我们也许永远不会被要求在水面上行走，求你帮助我们把这些经文应用在今天的生活中。在人生的风暴考验我们的信心时，帮助我们走出舒适区，信靠你。阿们。

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.



What We Learned:

Today, the children learned about Jesus walking on water. Children saw that it may not always be easy to recognize the Lord in the middle of life's storms; however, Jesus is always there for us, willing to reach out and save us when we cry out for help. None of us has been asked to walk on water, but there will be times in life when our faith is tested. Life will not always be easy. We need to let our faith in God help keep us afloat during the difficult periods in our life. What cool things could we do, if we trusted Jesus enough to step out of our boat, out of our comfort zone as Peter did in today's lesson? (Scripture used: Matthew 14:22-33)

Words to Remember:



"And without faith it is impossible to please God, because anyone who comes to him must believe that he exists and that he rewards those who earnestly seek him." Hebrews 11:6 NIV

Practice this verse several times with your child during the week. This will not only help them remember the verse, but it will also help to reinforce what they learned during class.



Suggested Parent/Child Activity:

Explain that taking on new tasks and stepping out of our comfort zones may not always be easy, but doing so helps us grow and mature. Help your child take on a project that will stretch him or her physically, spiritually or both. Pray throughout the project that the Lord gives you the strength to finish the project. Even an uncompleted attempt will be beneficial, just as Peter's attempts to walk on water fell short, he did learn that he could trust God.



Daily Prayer:

Dear Lord, although we may never be asked to try to walk on water, help us apply these scriptures to our lives today. Help us step out of our comfort zone and trust You, as our faith is tested by life's storms. Amen.